
 

Kommunstyrelsen 

 

Protokoll nr 18 fört vid kommunstyrelsens sammanträde onsdagen den 8 oktober 

2008 kl 15.30 - 15.50 

   

Justerat den 15 oktober 2008 Anslaget den 16 oktober 2008 

   

   

   

Sten Nordin Carin Jämtin Ann-Katrin Åslund 

  

Närvarande:  

  

Ordföranden Sten Nordin (m) 

1:e vice ordförande Carin Jämtin (s) 

2:e vice ordförande Ann-Katrin Åslund (fp) 

  

Ledamöter Cecilia Brinck (m) 

Marie Ljungberg Schött (m) 

Petter Lindfors (m) 

Regina Kevius (m) 

Tomas Rudin (s) 

Roger Mogert (s) 

Teres Lindberg (s) 

Stefan Nilsson (mp) 

Ann-Margarethe Livh (v) 

  

Tjänstgörande ersättare Margareta Björk för Rolf Könberg (båda m) 

  

Ej tjänstgörande ersättare Berthold Gustavsson (m) 

Ulf Fridebäck (fp) 

Ewa Samuelsson (kd) 

Per Ankersjö (c) 

Mirja Räihä Järvinen (s) 

Abdo Goriya (s) 

Kersti Py Börjeson (s) 

Emilia Hagberg (mp) 

Inger Stark (v) 

  

Föredragande borgarråd Ulla Hamilton (m) 

Lotta Edholm (fp) 

Joakim Larsson (m) 

Madeleine Sjöstedt (fp) 

 

Dessutom var kommunfullmäktiges ordförande, stadsdirektör Irene Lundquist 

Svenonius samt stabschef Charlotte Broberg närvarande. 
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§ 1   

Justering 

 

Förste vice ordföranden Carin Jämtin (s) och andre vice ordföranden Ann-Katrin 

Åslund (fp) utsågs att tillsammans med ordföranden Sten Nordin (m) justera 

dagens protokoll. Justering äger rum onsdagen den 15 oktober 2008. 

 

 

§ 2  

Rapport över inkomna ärenden 

 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit under tiden  

12/9 – 18/9 2008 anmäldes (bilaga 18:1).  

 

 

§ 3  

Ungdomsparlamentets motion angående studenters ekonomiska situation 

Motion 2008:17 

Dnr 016-425/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Abdo Goriya m.fl. (s) i vilken de 

yrkar att kommunfullmäktige efter sedvanlig beredning ges möjlighet att i sak ta 

ställning till de förslag som framförs i motionen samt att anordna ett kommun-

fullmäktige med inriktning på att behandla frågor som rör ungdomar.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarråden Jämtin (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande  

 

Stefan Nilsson (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarrådsbered-

ningen som redovisas i utlåtande  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

1. Motion (2008:17) av Abdo Goriya m.fl. (s) anses besvarad med vad före-

dragande borgarrådet anfört. 

2. Kommunfullmäktiges uppdrag till kommunstyrelsen att föreslå former för 

ett kommunfullmäktigesammanträde där ungdomsparlamentet får be-

stämma dagordningen (dnr 016-3834/2007) anses slutfört med vad före-

dragande borgarrådet anfört. 
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Reservationer 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Jämtins och Livhs gemen-

samma yrkande.  

 

Stefan Nilsson (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 4  

Skyddet för samhällsviktig verksamhet (SOU 2008:50) 

Remiss från Försvarsdepartementet 

Dnr 001-1691/2008 

Skrivelse 100 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Försvarsdepartementet av betän-

kandet Skyddet för samhällsviktig verksamhet.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2008:192. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen av Skyddslagsutredningens betänkande ”Skyddet för 

samhällsviktig verksamhet” (SOU 2008:50) överlämnas och åberopas  

promemorian. 

 

Det antecknades till protokollet att miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande.  

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad. 

 

 

§ 5  

Ungdomsparlamentets motion angående trafikpolitik 

Motion 2008:15 

Dnr 016-422/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Abdo Goriya m.fl. (s) i vilken de 

bl.a. föreslår, utifrån ungdomsparlamentets motion, att planerna på att bygga 

Citybanan fullföljs samt att alla gymnasieskolor i Stockholm delar ut SL-kort till 

elever med en närvaro med minst 80%. 
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Borgarrådet Hamilton (m) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarråden Jämtin (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande  

 

Stefan Nilsson (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarrådsbered-

ningen som redovisas i utlåtande  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

1. Motion (2008:15) av Abdo Goriya m.fl. (s) anses besvarad med vad som 

anförs i utlåtandet. 

2. Kommunstyrelsens uppdrag om att föreslå former för ett kommunfull-

mäktigesammanträde där ungdomsparlamentet får bestämma dagord-

ningen, (dnr 016-3834/2007), anses slutfört med vad som anförs i stads-

ledningskontorets tjänsteutlåtande.  

 

Reservationer 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Jämtins och Livhs gemen-

samma yrkande.  

 

Stefan Nilsson (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 6  

Rapport över inkomna ärenden 

 

Rapporten över ärenden, remissyttranden m.m. som inkommit under tiden  

19/9 – 25/9 2008 anmäldes (bilaga 18:2).  

 

 

§ 7  

Utökade riktlinjer och avgifter för tobakstillsynen 

Dnr 329-449/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om utökade riktlinjer och avgifter för 

tobakstillsynen. 
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Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

Utökade riktlinjer för tobakstillsynen fastställs i enlighet med bilaga 2 till 

utlåtandet.  

 

Särskilt uttalande 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s), 

Stefan Nilsson (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till socialdemokrater-

nas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemensamma särskilda uttalande i borgar-

rådsberedningen som redovisas i utlåtande  

 

 

§ 8  

Folkomröstning om Brommas framtid (Bromma flygplats) 

Motion 2008:1 

Dnr 016-128/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Stefan Nilsson och Yvonne 

Ruwaida (båda mp) i vilken de föreslår att en folkomröstning ska genomföras 

om Bromma flygplats framtid.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Jämtin (s) yrkade bifall till socialdemokraternas reservation i 

borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande  

 

Stefan Nilsson (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarrådsbered-

ningen som redovisas i utlåtande  

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

Motion (2008:1) av Stefan Nilsson och Yvonne Ruwaida (båda mp) om 

folkomröstning om Bromma flygplats framtid avslås.  

 

Reservationer 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

hänvisade till borgarrådet Jämtins yrkande.  

 

Stefan Nilsson (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Ersättaryttrande 

 

Per Ankersjö (c) hänvisade till sitt ersättaryttrande som redovisas i utlåtande  

 

 

§ 9  

Förbättrade chanser för förortsföretagare att lyckas 

Motion 2008:29 

Dnr 009-807/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Rebwar Hassan (mp) i vilken han 

föreslår att kommunfullmäktige ska besluta att uppdra åt berörda nämnder att 

verka för att mentorer, till egna företagare, introduceras åtminstone i de stads-

delsnämnder där behovet är störst.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Jämtin (s) samt Stefan Nilsson (mp) och borgarrådet Livh (v) 

yrkade bifall till socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemen-

samma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

Motion (2008:29) av Rebwar Hassan (mp) anses besvarad med vad som 

anförs i utlåtandet.  



Kommunstyrelsens protokoll nr 18  2008-10-08 

7 

Reservation 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s), 

Stefan Nilsson (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarrådet Jämtins, 

Stefan Nilssons och borgarrådet Livhs gemensamma yrkande.  

 

Ersättaryttrande 

 

Per Ankersjö (c) hänvisade till sitt ersättaryttrande som redovisas i utlåtande  

 

 

§ 10  

Införande av social ekonomi som policy i Stockholms stad  

Motion 2008:34 

Dnr 339-1010/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Rebwar Hassan (mp) i vilken han 

föreslår att staden ska uppmuntra till att fler verksamheter drivs av föreningar, 

kooperativ, stiftelser och mindre företag som har samhällsnytta istället för 

vinstintresse. 

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag. 

 

Borgarråden Jämtin (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande  

 

Stefan Nilsson (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarrådsbered-

ningen som redovisas i utlåtande  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

Motion (2008:34) av Rebwar Hassan (mp) anses besvarad med vad före-

dragande borgarrådet anfört.  

 

Reservationer 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Jämtins och Livhs gemen-

samma yrkande.  

 

Stefan Nilsson (mp) hänvisade till sitt yrkande.  
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Särskilt uttalande 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

hänvisade till socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen 

som redovisas i utlåtande  

 

 

§ 11  

Riddersviks trädskola 
Skrivelse av Mirja Räihä Järvinen och Carin Jämtin (båda s) 
Dnr 304-366/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en skrivelse av Mirja Räihä Järvinen och Carin 

Jämtin (båda s) i vilken de föreslår att stadsledningskontoret ska ges i uppdrag 

att göra en konsekvensanalys av de ekonomiska effekterna och miljöpåverkan 

som uppstår vid en nedläggning av Riddersviks trädskola.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2008:193. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Jämtin (s) samt Stefan Nilsson (mp) yrkade bifall till socialdemo-

kraternas och miljöpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen 

som redovisas i promemoria 2008:193.  

 

Borgarrådet Livh (v) yrkade bifall till vänsterpartiets reservation i borgarråds-

beredningen som redovisas i promemoria 2008:193.  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Skrivelsen av Mirja Räihä Järvinen och Carin Jämtin (båda s) om Ridders-

viks trädskola anses besvarad med vad föredragande borgarråd anför i 

promemorian. 

 

Reservationer 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

och Stefan Nilsson (mp) hänvisade till borgarrådet Jämtins och Stefan Nilssons 

gemensamma yrkande.  

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt yrkande.  
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§ 12  

Åtgärdsprogram 2009-2013 mot omgivningsbuller 

Remiss från Banverket 

Dnr 314-1338/2008 

Skrivelse 101 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Banverket av förslag till Åtgärds-

program 2009-2013 mot omgivningsbuller.  

 

Borgarrådet Hamilton (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2008:194. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen överlämnas och åberopas promemorian. 

 

Särskilt uttalande 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s), 

Stefan Nilsson (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till socialdemokrater-

nas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemensamma särskilda uttalande i borgar-

rådsberedningen som redovisas i promemoria 2008:194.  

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  

 

 

§ 13  

Parkeringsplatser som har reserverats för beskickningsbilar 

Remiss från Näringsdepartementet 

Dnr 314-1595/2008 

Skrivelse 102 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Näringsdepartementet av Parke-

ringsplatser som har reserverats för beskickningsbilar.  

 

Borgarrådet Hamilton (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2008:195. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen överlämnas och åberopas promemorian.  
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Särskilda uttalanden 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

hänvisade till socialdemokraternas särskilda uttalande i borgarrådsberedningen 

som redovisas i promemoria 2008:195. 

 

Stefan Nilsson (mp) hänvisade till miljöpartiets särskilda uttalande i borgarråds-

beredningen som redovisas i promemoria 2008:195.  

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till vänsterpartiets särskilda uttalande i borgar-

rådsberedningen som redovisas i promemoria 2008:195.  

 

 

§ 14  

Hårdare kontroll av skolor och förskolor 

Motion 2008:19 

Dnr 322-428/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Roger Mogert (s) i vilken han före-

slår att oannonserade besök där staden granskar såväl ekonomi som verksamhet 

ska ske i högre utsträckning än idag.  

 

Borgarrådet Edholm (fp) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarråden Jämtin (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande  

 

Stefan Nilsson (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarrådsbered-

ningen som redovisas i utlåtande  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

Motion (2008:19) av Roger Mogert (s) anses besvarad med vad föredragande 

borgarrådet anfört.  
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Reservationer 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Jämtins och Livhs gemen-

samma yrkande.  

 

Stefan Nilsson (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 15  

Lärarutredningens betänkande ”Legitimation och skärpta behörighets-

regler” (SOU 2008:52) 

Remiss från Ubildningsdepartementet 

Dnr 001-1699/2008 

Skrivelse 103 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Utbildningsdepartementet av 

betänkandet ”Legitimation och skärpta behörighetsregler”. 

 

Borgarrådet Edholm (fp) hade redovisat ärendet i promemoria 2008:196. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Stefan Nilsson (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarrådsbered-

ningen som redovisas i promemoria 2008:196. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen ”Legitimation och skärpta behörighetsregler” (SOU 

2008:52) överlämnas och åberopas promemorian. 

 

Reservation 

 

Stefan Nilsson (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

 

§ 16  

Stadens korttidsboenden 

Motion 2008:2 

Dnr 327-130/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Eivor Karlsson (mp) i vilken hon 

föreslår att kommunfullmäktige ska besluta om kontinuerlig uppföljning av 

stadens korttidsboenden.  
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Borgarrådet Samuelsson (kd) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Stefan Nilsson (mp) och borgarrådet Livh (v) yrkade bifall miljöpartiets och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

Motion (2008:2) av Eivor Karlsson (mp) anses besvarad med vad före-

dragande borgarråd anfört i utlåtandet. 

 

Reservation 

 

Stefan Nilsson (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till sitt gemensamma 

yrkande.  

 

 

§ 17  

Indikatorer för uppföljning av hälso- och sjukvård inom vård- och om-

sorgsboenden 

Dnr 327-1381/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om indikatorer för uppföljning av 

hälso- och sjukvård inom vård- och omsorgsboenden. 

 

Borgarrådet Samuelsson (kd) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Yrkanden  

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Jämtin (s) samt Stefan Nilsson (mp) och borgarrådet Livh (v) 

yrkade bifall till socialdemokraternas, miljöpartiets och vänsterpartiets gemen-

samma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtande  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 
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Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

1. Indikatorer för uppföljning av hälso- och sjukvård inom vård- och 

omsorgsboenden (bilaga 2 till utlåtandet) godkänns med tillägg gällande 

munhälsobedömning som föredragande borgarråd anför i utlåtandet. 

2. Äldrenämnden ska vid behov revidera indikatorerna för uppföljning av 

hälso- och sjukvård inom stadens vård- och omsorgsboenden.   

 

Reservation 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s), 

Stefan Nilsson (mp) och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarrådet Jämtins, 

Stefan Nilssons och borgarrådet Livhs gemensamma yrkande.  

 

 

§ 18  

Konsekvenserna av pågående arbetsmarknadskonflikt inom landstinget 
Skrivelse av Teres Lindberg (s) 
Dnr 327-1316/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en skrivelse av Teres Lindberg (s) i vilken hon 

begär svar på fyra frågor som aktualiserats i samband med en arbetsmarknads-

konflikt inom landstingen under våren 2008.  

 

Borgarrådet Samuelsson (kd) hade redovisat ärendet i promemoria 2008:197. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande. 

Skrivelsen om konsekvenserna av pågående arbetsmarknadskonflikt inom 

landstinget av Teres Lindberg (s) anses besvarad med vad föredragande 

borgarråd anför. 

 

Det antecknades till protokollet att miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande.  

 

 

§ 19  

En kraftfull satsning på att öppna arkiven så att alla stockholmare får till-

gång till sin historia  

Motion 2008:33 

Dnr 328-981/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en motion av Barry Andersson (s) i vilken han 

föreslår att kommunfullmäktige ger kulturnämnden i uppdrag att ta fram en plan 

för att inom 3-4 år digitalisera relevant historiskt material. 
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Borgarrådet Sjöstedt (fp) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Stefan Nilsson (mp) yrkade bifall till miljöpartiets reservation i borgarrådsbered-

ningen som redovisas i utlåtande  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

1. Kommunstyrelsen ska komplettera riktlinjerna för e-tjänstprogrammet i 

enlighet med intentionerna i detta utlåtande. 

2. Motion (2008:33) av Barry Andersson (s) anses med utlåtandet besvarad. 

 

Reservation 

 

Stefan Nilsson (mp) hänvisade till sitt yrkande.  

 

Särskilt uttalande  

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

och borgarrådet Livh (v) hänvisade till socialdemokraternas och vänsterpartiets 

gemensamma särskilda uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas i 

utlåtande  

 

 

§ 20  

Surfa med kanot i Stockholms ström 
Skrivelse från Viviann Gunnarsson och Christopher Ödmann (båda mp) 
Dnr 328-790/2005 

 

Kommunstyrelsen behandlade en skrivelse från Viviann Gunnarsson och 

Christopher Ödmann (båda mp) i vilken de föreslår att stadsledningskontoret ges 

i uppdrag att tillsammans med berörda förvaltningar undersöka möjligheten att i 

Stockholms ström installera en anordning som skapar en s.k. surfvåg.  

 

Borgarrådet Sjöstedt (fp) hade redovisats ärendet i promemoria 2008:198. 

 

Yrkanden  

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  
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Borgarrådet Jämtin (s) samt Stefan Nilsson (mp) yrkade bifall till socialdemo-

kraternas och miljöpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen 

som redovisas i promemoria 2008:198.  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande. 

Skrivelsen från Viviann Gunnarsson och Christopher Ödmann (båda mp) 

anses besvarad med vad borgarrådet anför i promemorian.  

 

Reservation 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

och Stefan Nilsson (mp) hänvisade till borgarrådet Jämtins och Stefan Nilssons 

gemensamma yrkande.  

 

 

§ 21  

Värna och utveckla Skeppsholmen  
Skrivelse av Mikael Söderlund (m) 
Dnr 328-3847/2005 

 

Kommunstyrelsen behandlade en skrivelse av Mikael Söderlund (m) i vilken han 

föreslår att staden uppvaktar staten i syfte att stoppa de pågående rivningarna av 

kanonverkstaden på Skeppsholmen samt att staden engagerar sig i arbetet med 

att utforma Skeppsholmens långsiktiga utveckling.  

 

Borgarrådet Sjöstedt (fp) hade redovisat ärendet i promemoria 2008:199.  

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Skrivelsen av Mikael Söderlund (m) anses besvarad med vad föredragande 

borgarråd anför i promemorian.  

 

Särskilt uttalande  

 

Borgarrådet Livh (v) hänvisade till vänsterpartiets särskilda uttalande i borgar-

rådsberedningen som redovisas i promemoria 2008:199.  
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§ 22  

Hedra ”Slas” minne 
Skrivelse från Carin Jämtin (s) 
Dnr 328-53/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade en skrivelse från Carin Jämtin (s) i vilken hon 

föreslår att kommunstyrelsen initierar en lämplig form av åtgärd för att hedra 

minnet av Stig Claesson (”Slas”). 

 

Borgarrådet Sjöstedt (fp) hade redovisat ärendet i promemoria 2008:200. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarråden Jämtin (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i promemoria 2008:200.  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Skrivelsen av Carin Jämtin (s) anses besvarad med vad föredragande borgar-

råd anför i promemorian.  

 

Reservation  

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Jämtins och Livhs gemen-

samma yrkande.  

 

 

§ 23  

Remittering av motioner 

 

Kommunstyrelsens promemoria av 1 oktober 2008 om remittering av motioner 

behandlades. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt att 

godkänna de föreslagna remitteringarna enligt nedanstående. 
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Motion Rotel Föredragande borgarrådens förslag 

Motion (2008:61) av Karin Rågsjö (v) om 

inrättande av en funktion som socialtjänst-

ombudsman samt att införa stadsövergripande 

brukarundersökningar inom individ- och 

familjeomsorg och ekonomiskt bistånd 

Dnr 328-2123/2008 

 

VII SotN, SDN Rinkeby-Kista, Älvsjö, 

Skärholmen, RFHL, Ny gemenskap 

SLK, fys 2008-12-05 

Motion (2008:66) av Tomas Rudin och Hasan 

Dölek (båda s) om bildande av ett kommunalt 

energiutvecklingsbolag 

Dnr 315-2298/2008 

 

I FN, MHN, S-husAB (bostadsbolagen 

+ Micasa), SDN Enskede-Årsta-

Vantör, Östermalm, SLK, fys 2008-

12-08 

Motion (2008:67) av Tomas Rudin och Arhe 

Hamednaca (båda s) om att staden bör namnge 

en gata eller plats efter Tage Erlander 

Dnr 312-2299/2008 

 

III SbN, SDN Hägersten-Liljeholmen, 

Bromma, Kungsholmen, fys 2008-

12-31 

 

§ 24  

Sysselsättnings-/arbetsträningsverksamhet för döva med socialpsykiatriska 

funktionshinder 

Dnr 325-515/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett förslag från socialtjänstnämnden att besluta 

om upphandling av sysselsättning och arbetsträning för döva med psykisk 

funktionsnedsättning.  

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i utlåtande  

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarråden Jämtin (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i utlåtande  

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt föreslå kommunfullmäktige besluta följande. 

1. Socialtjänstnämnden ska genomföra en central upphandling av syssel-

sättnings-/arbetsträningsverksamhet för döva med socialpsykiatriska 

funktionshinder under år 2008. 

2. Protokollet i detta ärende förklaras omedelbart justerat. 
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Reservation 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Jämtins och Livhs gemen-

samma yrkande.  

 

Särskilt uttalande 

 

Stefan Nilsson (mp) hänvisade till miljöpartiets särskilda uttalande i borgarråds-

beredningen som redovisas i utlåtande  

 

 

§ 25  

Laglighetsprövning av kommunfullmäktiges beslut den 17 oktober 2005, § 

20, om handlingsplan för uppkoppling av bredband till hyresgäster i de 

kommunala bostadsbolagen till bredbandsnätet, mål nr 4514-07 
Anmälan av svar på underrättelse från kammarrätten i Stockholm i laglighetsprövnings-

mål enligt kommunallagen 
Dnr 035-2620/2005 

Skrivelse 104 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om Laglighetsprövning av kommun-

fullmäktiges beslut den 17 oktober 2005, § 20, om handlingsplan för uppkopp-

ling av bredband till hyresgäster i de kommunala bostadsbolagen till bredbands-

nätet. 

 

Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2008:201. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Stadsledningskontorets juridiska avdelnings avgivna svar till kammar- 

rätten i Stockholm, bilaga 1 till promemorian, godkänns. 

 

Det antecknades till protokollet att miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande. 

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  

 

 

§ 26  

Avtal för stadens datakommunikation 

Dnr 035-2119/2008 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om avtal för stadens datakommu-

nikation.  
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Borgarrådet Nordin (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2008:202. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

1. Avtal med AB Stokab och S:t Erik Kommunikation AB om stadens 

datakommunikation godkänns enligt bilaga A och B till promemorian. 

2. Stadsdirektören ges i uppdrag att teckna avtal med AB Stokab och S:t 

Erik Kommunikation AB om stadens datakommunikation i enlighet med 

bilagda avtal till promemorian. 

3. Stadsdirektören ges i uppdrag, med rätt att vidaredelegera, att fatta beslut 

om förändringar, kompletteringar eller tillägg i de avtal som avses i  

punkt 1. 

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  

 

 

§ 27  

Statskontorets regeringsuppdrag om vrak och ägarlösa båtar 

Remiss från Miljökontoret 

Dnr 303-1616/2008 

Skrivelse 105 

 

Kommunstyrelsen behandlade ett ärende om statskontorets regeringsuppdrag om 

vrak och ägarlösa båtar.  

 

Borgarrådet Hamilton (m) hade redovisat ärendet i promemoria 2008:203. 

 

Kommunstyrelsen beslöt utan omröstning bifalla borgarrådsberedningens 

förslag.  

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande.  

Som svar på remissen från Miljödepartementet överlämnas och åberopas 

promemorian.  

 

Det antecknades till protokollet att miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande. 

 

Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  
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§ 28  

Promemorian Barnomsorgspeng och allmän förskola även för treåringar 

(Ds 2008:56) 

Remiss från Utbildningsdepartementet 

Dnr 321-1818/2008 

Skrivelse 105 

 

Kommunstyrelsen behandlade en remiss från Utbildningsdepartementet av 

departementspromemorian Barnomsorgspeng och allmän förskola även för 

treåringar.  

 

Borgarrådet Edholm (fp) hade redovisat ärendet i promemoria 2008:204. 

 

Yrkanden 

 

Bifall yrkades till borgarrådsberedningens förslag.  

 

Borgarråden Jämtin (s) och Livh (v) yrkade bifall till socialdemokraternas och 

vänsterpartiets gemensamma reservation i borgarrådsberedningen som redovisas 

i promemoria 2008:204. 

 

Vid propositioner på dessa yrkanden beslöt kommunstyrelsen utan omröstning 

bifalla borgarrådsberedningens förslag. 

 

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslöt följande. 

Som svar på remissen ” Barnomsorgspeng och allmän förskola även för 

treåringar” överlämnas och åberopas stadens promemoria. 

 

Reservation 

 

Borgarråden Jämtin och Mogert samt Tomas Rudin och Teres Lindberg (alla s) 

och borgarrådet Livh (v) hänvisade till borgarråden Jämtins och Livhs gemen-

samma yrkande.  

 

Det antecknades till protokollet att miljöpartiet lämnar ärendet utan eget ställ-

ningstagande. 

 

 Denna paragraf förklarades omedelbart justerad.  

 

 

§ 29  

Ändringar i finansborgarrådets förslag till budget 2009 

 

På förslag av ordföranden beslöt kommunstyrelsen godkänna finansborgarrådets 

ändringar i förslag till budget 2009. 
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§ 30  

Information om den finansiella krisen 

 

Stadsdirektör Irene Svenonius lämnade en muntlig information om det ekono-

miska läget i Stockholm med anledning av den finansiella krisen.  

 

 

§ 31  

Skrivelse om tillgänglighetsprojektet 

Dnr 326-2371/2008 

 

Carin Jämtin och Abdo Goriya (båda s) hade lämnat in en skrivelse i vilken de 

hemställer att en sammanställning av vad som uppnåtts sedan det ursprungliga 

kommunfullmäktigebeslutet görs och redovisas för kommunstyrelsen, att det 

skyndsamt utarbetas lämpliga kriterier för hur arbetet med att uppnå målet 

världens tillgängligaste huvudstad till 2010 ska utvärderas samt att en strategi tas 

fram för hur stadens tillgänglighetsarbete ska bedrivas vidare efter 2010. 

 

Skrivelsen överlämnades till berörd rotel för beredning. 

 

 

§ 32  

Skrivelse om information angående finanskrisen 

Dnr 109-2372/2008 

 

Yvonne Ruwaida, Stefan Nilsson och Emilia Hagberg (alla mp) hade lämnat in 

skrivelse i vilken de föreslår att kommunstyrelsen informeras om hur finans-

krisen påverkar Stockholms stads totala placeringar inklusive Stockholms 

Stadshus AB. 

 

Skrivelsen överlämnades till berörd rotel för beredning.  

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

Anette Otteborn 

 


